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Business – Indieplant Academy 
Het studeren aan de Indieplant Academy was erg interessant, maar ook een berg werk. Er waren veel 
uitbreide cursussen die afgerond moesten worden om het certificaat te kunnen behalen. Ik heb daar 
verschillende cursussen gevolgd, waaronder : bouw jouw dreamteam, marketing voor muzikanten, 
businessplan voor muzikanten en optredens regelen.  
 
Ik liet me vooral leiden door de theorieën en tips in de modules. Ik heb alles goed doorgelezen en op 
basis van de opdrachten de plannen en onderdelen geschreven. Er waren al verschillende ideeën om 
het plan mee te starten. Ik wilde graag EP’s uitbrengen om de stappen van acceptatie muzikaal te 
kunnen verwoorden. Op basis van dat idee ben ik alles gaan uitwerken. Het was een uitdaging om dit 
allemaal op papier te zetten. Ik ben gaan nadenken over op welke manier ik inkomsten kan 
verwerven met mijn muziek. Hoe ik mijn muziek kan verkopen, op welke kanalen dat het beste kan 
en hoe ik mijn bedrijf welvarend kan maken.  
 
Wat maakte mij boos in dit proces? 
Het was de bedoeling om de complete EP release samen met Ricardo de Wolff te doen. Wij zouden 
deze samen ontwikkelen en distribueren. Dit bleek echter niet zo te zijn in het proces. Ricardo had 
teveel werkzaamheden waardoor hij zijn beloftes niet is nagekomen waardoor ik alle taken zelf heb 
moeten doen. Ik ben verantwoordelijk geweest voor het complete proces, van het creatieve gedeelte 
tot alle zakelijke beslissingen. Hieronder volgt een taakomschrijving van alle dingen die ik heb 
gedaan. 
 
Creatieve proces:  
- schrijven van de nummers 
- mixen/masteren van de nummers 
- artwork 
- regisseren van de videoclip 
- bedenken van de videoclip in samenwerking met Tristan  
- documentaire editen / bedenken 
- visuals van de show gemaakt  
- merch ontwerpen + maken 
- bandleden bij elkaar gezocht  
- repetitieproces geleid 
- repetitiedata inplannen + oefenlokalen regelen 
- promotieoptredens spelen 
 
Business proces: 
- regelwerk met Indieplant  
- meetings / support calls met label 
- zoeken van een label -> Sospiration Music 
- verwerven van een management 
- bellen met audio-engineers en studio’s voor een albummix en radiomix 
- schrijven van een business- en marketingplan 
- fysieke distributie 
- digitale distributie 
- social media updates 
- inregelen, ontwikkelen en afwerken van de crowdfunding 



- één gereleasete EP, met daarop 3 afgewerkte composities  

- demo’s van alle 5 EP’s)  

- deze demo’s zullen Ricardo en ik zelf gemixed hebben  

- een show aan het einde van het jaar waar we deze nummers live spelen.  

- een businessplan  

- een marketingplan  

- een bookingplan  

- een plan voor online en fysieke distributie  

- een certificaat voor het behalen van de business courses  

- financiën verwerven voor studio, fysieke exemplaren, video’s etc. 
- Tickets maken + verkoop voor releaseparty (eventbrite) 
- locatie regelen voor de releaseparty (maken van podiumplan) 
- Downloadcards 
- Promotieoptredens voor single regelen 
- regelen van fotoshoot voor album 
 
Waardoor raakte ik gespannen? 
Het minorplan was gebaseerd op het werk van een duo. Waarbij de taken 50/50 verdeelt zijn. Ik heb 
meerdere malen geprobeerd om alle taken te verdelen maar Ricardo wilde niet tot erg weinig 
luisteren. Doordat hij zijn afspraken niet na kwam, en externe partijen bij mij kwamen klagen 
daarover heb ik de taken zelf opgepakt. Waardoor ik uiteindelijk flink overwerkt raakte.  Naast die 
druk en stress hadden we (in het voortraject) deadlines gesteld waaraan voldaan moest worden. Ik 
heb onder flinke tijdsdruk een crowdfunding volbracht, een band geformeerd, een album gemixt en 
gemasterd, artwork gecreëerd, visuals gemaakt voor de show, distributie geregeld, een management 
binnen gehaald, nieuwe zakelijke relaties leren kennen, social media up-to-date gehouden en een 
succesvolle releaseparty gehouden.  
 
Wat maakte het tot een succes? 
Mijn werkmentaliteit en doorzettingsvermogen. Ik geef niet snel op en zal altijd moeite doen om te 
bewijzen dat ik het waard ben om in te investeren. Door veel te spreken met Indieplant en 
Sospiration Music kwamen we altijd tot goede eindbeslissingen.  
 
Welke persoonlijk eigenschappen kwamen tot uiting? 
- muzikaal eigenaarschap 
- beeldend eigenaarschap 
- leiderschap 
- creatief en probleemoplossend denken 
 

Wat waren mijn doelen, en heb ik deze bereikt? 
Mijn doelen waren (zoals beschreven in mijn minor plan): 

 
 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

Ik heb naast dat ik al mijn doelen behaald heb, nog meer taken weten uit te voeren. Ondanks dat het 
enorm stressvol en een emotioneel uitdagend proces was, ben ik trots op wat ik heb bereikt. Ik weet 
nu wat er voor nodig is om een EP uit te brengen en hoeveel werkzaamheden daarachter steken. Ik 
heb mijn dreamteam uitbreid en mijn netwerk weten uit te breiden. Dit is zeer nuttig voor mijn 
toekomst in het werkveld. Ook ben ik erachter gekomen dat ik alleen net zo sterk ben, en zelfs 
sneller ben dan in een duo.  Ik heb mijn eigen kracht en valkuilen leren kennen en durf nu meer 
leiding te nemen en voor mijzelf te gaan staan. Ik heb altijd het gevoel gehad dat ik alleen niet goed 
genoeg was en dit niet alleen kon dragen en daarom hiervoor een duo moest zijn. In dit proces heb ik 
het tegendeel bewezen met o.a. het behalen van mijn certificaat en dat Is veel waard in mijn 
persoonlijke proces.  



Audio Engineering – Indieplant Academy 

Ik volgde audio engineering lessen bij Igor Vokjan aan de Indieplant Academy. Igor leerde mij in een 

week tijd hoe je een band moet opnemen en hoe Studio One werkt. We hebben tijd besteed aan het  

leren kennen van Studio One; Hoe neem ik iets op? Welke plug-ins heeft het programma? Wat is 

belangrijk bij het mixen van vocalen? Op al deze vragen heeft Igor mij een antwoord gegeven. Zo kon 

ik na de vakantie verder met het opnemen en mixen van de demo’s. Naast de uitleg van het opname 

proces, hebben we ook gewerkt met plug-ins, en zo ook met Melodyne. Ik heb mogen ervaren hoe 

tijdrovend het is om de lead- en backingvocals ‘single’ klaar te maken. Melodyne is het glans laagje 

op de vocalen van een radiomix. Mijn eindoordeel hierover is: mixen is ervaring opdoen en goed 

luisteren naar de verschillende instrumenten. Hoe laat je de vocalen en instrumenten elkaar 

complementeren? Ik zal dit blijven uitoefenen om steeds beter te worden. 

 

Songwriting – Rockacademie 

De lessen songwriting waren erg interessant. Ik had nog nooit gewerkt met ‘practice songs’ 

en‘freeflows’. In het huiswerk mochten we een woord uitkiezen op people.com en hieromheen een 

mindmap maken. In die mindmap kon je alles noteren wat in je opkwam. Op basis van deze notites 

begon je dan met schrijven van een nummer. Op deze manier had ik nog nooit gewerkt, het haalde 

me enorm uit mijn tijdelijke writersblock. Ik heb op deze manier meerdere nummers geschreven.  

Naast deze manier van schrijven hebben we ook gewerkt met practise songs. Ik zette elke keer een 

timer voor één uur en schreef een nummer. In het begin was dit lastig, waren de nummers niet af of 

kon ik niet precies zeggen wat ik wilde. Uiteindelijk lukte dit steeds beter, en leerde ik om sneller bij 

de kern te komen in mijn teksten en dichter bij mijn gevoel te komen om sneller en krachtiger binnen 

één uur een nummer te schrijven. Dit zijn echt twee goede manieren om niet meer zo snel in een 

writers block terecht te komen. Ik heb veel geleerd van deze lessen en veel geleerd van de feedback. 

 

Muziektherapie – ArtEZ 

Voor muziektherapie hebben we verschillende onderwerpen behandelt. Allereerst beginnend met 

‘wat is muziektherapie?’, ‘waar komen emoties vandaan?’  en ‘hormonen en emoties’. Nadat we 

deze intro hadden gehad, was het tijd om te gaan kijken naar de verschillende 

persoonlijkheidsstoornissen. We hebben gekeken naar bijv. ‘autisme’, ‘narcisme’, ‘borderline’ en de 

vraag ‘Hoe wordt dit behandelt?’ onderzocht. Ook hebben we ‘verslavingen’ besproken en 

onderzocht. Ik heb samenvattingen gemaakt van de verschillende stoornissen en veel research 

gedaan naar behandelingsmethodes. Het was erg tof om een inzicht te krijgen in deze stoornissen 

vanuit het perspectief van een psycholoog/therapeut/psychiater. Ik begrijp beter hoe behandelingen 

verlopen en hoe ik in het onderwijs kinderen met een rugzakje beter kan helpen. Ik kan emotionele 

problemen sneller herkennen, waardoor ik kinderen/adolescenten beter kan helpen en passend 

advies kan geven. Het certificaat ontvangen was een mooie afsluiting van deze module. 

 


